
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάκληση απόφασης περί μεταστάθμευσης του 518 Μ/Π ΤΠ και 

απομάκρυνσης του 779 ΛΕΜ Δράμας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, κίνημα αντίδρασης ξέσπασε τόσο στο K. Νευροκόπι όσο και 
στη Δράμα στο άκουσμα της είδησης ότι πρόκειται αφενός να μετασταθμεύσει το 518 
Μ/Π ΤΠ από το Νευροκόπι στη Δράμα και συγκεκριμένα στους χώρους του 
στρατοπέδου «Φωστηρίδη» κι αφετέρου να απομακρυνθεί o 779 ΛΕΜ από την πόλη 
της Δράμας, μεταφερόμενος πιθανότατα στην Ελευθερούπολη Καβάλας. 
Δικαιολογημένα λοιπόν οι εκπρόσωποι των τοπικών αυτοδιοικητικών αρχών στο Κ. 
Νευροκόπι αλλά και οι πολίτες θεωρούν ότι η απόφαση μεταστάθμευσης του 518 Μ/Π 
ΤΠ αποτελεί ένα καίριο πλήγμα στην ακριτική και παραμεθόριο περιοχή, αφού από το 
1913 - έτος απελευθέρωσης του Κ. Νευροκοπίου και χάραξης των ελληνοβουλγαρικών 
συνόρων - καλλιεργήθηκαν άρρηκτες και άριστες σχέσεις μεταξύ του εν λόγω Τάγματος 
και του πληθυσμού της ευρύτερης περιοχής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Δεδομένου ότι τίθεται η απορία περί του ποιος θα συνδράμει πια στην προστασία του 
ορεινού και δυσπρόσιτου Κ. Νευροκοπίου ως φορέας αποτελεσματικότητας και 
σιγουριάς μετά τη μεταστάθμευση του εν λόγω Τάγματος, κι ως ένδειξη γενικότερης 
εγκατάλειψης της κρατικής προστασίας της ευρύτερης περιοχής της Δράμας με τη 
δυνητική απομάκρυνση του 779 ΛΕΜ, προτίθεστε όπως ανακαλέστε την απόφασή σας 
περί μεταστάθμευσης τόσο του 518 Μ/Π ΤΠ όσο και απομάκρυνσης του 779 ΛΕΜ 
Δράμας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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